
                                             סיכום ישיבת ועדת תכנון  - 26.07.20

נוכחים: אביטל, זאבי, גלעד, רונן, אבי, אסא, רפי ל, ארנון ל, זהר ב.

משקיפים: וידי.

אושרו פרוטוקולים מתאריך: 21.06.20   ,05.07.20     ,08.07.20.

אנדרטה לזכר גיא שלו – פניית איליה אלמן ובהשתתפותו.

איליה מציע להעביר את האנדרטה למקום אחר , מאחר והשטח של הספארי לשעבר אמור לשמש
כשטח להרחבה עתידית.

התקיים דיון, יש בעיה להעביר את האנדרטה שיצוקה בקרקע.

סיכום: לקבל חוות דעת מקצועית מירון גל , עד למתן חוות הדעת, האנדרטה תישאר במקומה ,

ולא תיפגע.   (באחריות גלעד לזמן את ירון גל)

 

קרוסלה – העברה ושימור. (בהשתתפות מוסא)

הוצגו מיקומים נוספים להעברת הקרוסלה, מוסה מעדכן שעלות העברת הקרוסלה היא מתקציב
האגודה של הישוב, התקיים דיון.

סיכום: הקמת צוות שיכלול את וידי, רפי, מוסה וארנון, שימליץ על המיקום להעברת הקרוסלה,
ויביא לאישור ו. תכנון הצעה.

מקום חלופי למועדון מוסד. (פניית אבנר דביר)

אבנר פנה להעברת מועדון מוסד ממיקומו הנוכחי בגבעת הילדים, למקום שיותר מרוחק משכונת
מגורים, מבנה האורווה שמאחורי בית הלבוש הועלה כאופצייה.

נדרשת השקעה בהסבת המקום למועדון מוסד.

סיכום: הועדה תומכת ברעיון האורווה כמועדון מוסד, יש לבדוק את עלויות הסבת המקום,
ולמצוא את המימון לכך.

פניית ז'וזי לתוספת אריחים של כיתת תפוז על הסילו.

כיום בקיר החזיתי, נמצאים אריחים של קבוצת חצב, לז'וזי יש אריחים של קבוצת תפוז,
ומבקשת לשים על יד אריחי חצב.

סיכום: מאושר לשים את אריחי תפוז ליד אריחי חצב.

דרך להולכי רגל בין משפ. אלבירט  למשפ. קורן.

בהחלטה קודמת הוחלט על דרך ברוחב 1.6 מ', במצב הקיים בשטח, שביל כזה יפגע במרקם
שנוצר בין 2 המשפחות.

סיכום: לעשות שביל על קו מגרש – קורן,+ מדרגות שיתחברו לשביל הקיים (שעובר בין סלע
לאלבירט)

רשם: אבי.


